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Presentació de la temporada d'hivern 2022-
2023 

Les estacions d'esquí hi han invertit 31.707.971 euros 
 

La secretària d'esports de la Generalitat, Anna Caula, avui a la presentació | Maria Sans 

Les xifres són bones i així ho ha manifestat el president de l'ACEM, Aureli 
Bisbe, en la presentació de la temporada d'hivern 2022-2023 que ha tingut lloc 
aquest matí al Museu Colet de Barcelona. 

Bisbe ha fet una molt bona valoració de la temporada passada i ha afirmat que 
enguany "les reserves, a mes de novembre són encara millors que l'any 
passat". 

D'altra banda, el president de la Federació Catalana d'Esports d'Hivern, David 
Samper, ha incidit molt especialment en l'esport femení i ha demanat esforços 
perquè les noies no deixin els esports de neu quan arriben a una certa edat "hi 
ha disciplines com l'snow o el freestyle on les noies només suposen un 
7% de les llicències federatives, hem de lluitar per revertir aquesta 
situació". 



Ha tancat l'acte la secretària general de l'Esport i de l'Activitat Física de la 
Generalitat de Catalunya, Anna Caula, que ha destacat que el projecte de 
JJOO ha posat els Pirineus al centre i ha apuntat que "potser el creixement 
d'aquesta temporada es degui també a què hem parlat molt dels Pirineus 
els darrers anys". 

Caula ha parlat també del valor dels esports d'hivern i la vida de muntanya per 
la seva capacitat d'adaptar-se a totes les etapes vitals dels practicants dels 
esports d'hivern. 

 


